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Од Ебу Хурејре, Аллах био задовољан њиме, преноси се да је Аллахов Посланик,
нека је Аллахов благослов и мир на њега, рекао: "Тако ми Онога у Чијој руци је
моја душа, ускоро ће се међу вама спустити син Марије као праведан владар.

Сломиће крст, убиће свињу и укинуће џизју. Тада ће иметка бити у изобиљу тако
да га нико неће хтети прихватити као садаку (милостињу).“

[صحيح] [متفق عليه]

Аллахов Посланик, нека је Аллахов благослов и мир на њега, нам се заклиње да је
силазак Исуса јако близу. Он ће се спустити како би међу људима судио праведно, по
Мухаммедовом шеријату. Сломиће крст којег хришћани цене, убиће и свињу, те ће
џизју (порез) анулирати и све ће људе усмерити ка томе да прихвате ислам. Иметка ће
тада бити у јако великим количинама. Нико неће прихватити да му неко дадне иметка,
будући да ће сви имати онолико колико им је довољно. Благослов ће се спустити у то
време и добро ће завладати.
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